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V tomto čísle najdete  
 

 Slovo starosty, vánoční strom 

 Zpráva z MŠ a ZŠ 

 Společenská kronika 

 Posezení seniorů 

 

 Rybářské okénko 

 TJ Sokol, poděkování 

 Odpady a my 

 Cvičení s dětmi, různé informace 

 
 

 

Vážení spoluobčané, 

 

končí další rok a je třeba opět trochu hodnotit a sdělit všem, kteří bydlí nebo pracují na našem 

katastru, co obec plánuje do následujícího roku. Letošní rok začal dalším pokračováním stavby 

kanalizace a stavby přečerpávací stanice. Je dokončena přečerpávací stanice a po kolaudaci 

v roce 2014 bude možné připojit na kanalizační řad další část obce a to všechny domy pod 

hlavní silnicí od návsi k OÚ a od OÚ do čp. 4 /sběrný dvůr/. 

     Pro vlastníky uvedených nemovitostí to znamená, aby začali plánovat připojení jejich domu 

na hlavní řad kanalizace. Projekty a povolení obdrželi přes OÚ. Předpokládaný termín spuštění 

přečerpávací stanice je květen 2014, není tedy na co čekat a počítat s  tímto termínem pro 

vlastní připojení. 

     Mimo běžné úkoly obce je třeba ve stručnosti vyzvednout úspěšnou dražbu a to hned ve 

dvou případech. Podařilo se získat do majetku obce novější Multikáru a traktor pro zimní 

údržbu a údržbu travnatých pozemků obce. Jedná se o Zetor 7245. Oba stroje jsou ve velice 

slušném technickém stavu a za dobrou cenu. Výběr trval sice dlouho, ale můžeme být 

spokojeni. Je třeba poděkovat za dobré typy všem, kteří nás informacemi zásobovali a pomáhali 

s výběrem. Jmenovitě alespoň několik jmen, Vítek Vágner, ing. Tomáš Vlasák, Jiří Soukup, Jiří 

Hamouz. 

     Z akce vymalování Základní školy jsme měli veliké obavy. Ne z důvodů finančních, ale zub 

času se na omítkách a prapůvodní malbě řádně podepsal. Nakonec se podařilo vše zdárně 

dokončit a naše děti mají k dispozici důstojný stánek. Vedení školy a zaměstnancům děkujeme 

za trpělivost, za důvěru a za finální úklid. 

    Situaci ohledně Letišté jistě znáte a lze jen konstatovat, že podraz a podpora státu od prodeje 

až po konečnou realizaci neobhajitelného projektu stále pokračuje. Možnosti stále jsou a 

rozhodně je využijeme. Dolany mají proti Letišti silný tým a jen díky těmto našim, dnes již 
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odborníkům, nám nelétají z Vodochod každé tři minuty hlučné letadla. Obec stále hájí za OÚ 

ing. Hálkov a za Občanské sdružení ing. Stulík, ing Mrázek,  ing. Hálkovová, Katarína Míková 

a celá řada dalších. Všichni jsme jim vděčni za jejich úsilí a děkujeme jim, neboť si 

uvědomujeme dopad případného spuštění provozu letiště Vodochody na naši obec.  

    Dotaci na dokončení další části kanalizace jsme sice nedostali, přehodnotili jsme celý plán  

dokončení a opět jsme o dotaci požádali, jen trochu jinak. Naopak nově vysázené stromořadí 

podél obecní cesty nad lesem směrem do Debrna je z  dotačních peněz. Je smutné, že již 

v současné době zloději odnesli několik stromů, patrně na své zahrady. Stromky sice poznáme, 

jsou označené, ale chybí poznatky k těmto vandalům. Obec získala další dotace a s  jejich 

využitím jsme dokázali investovat více finančních prostředků, bez použití rezervy nebo 

zadlužení obce. O tom svědčí i upravený rozpočet, kdy z  původní rozpočtované částky na 

výdaje ve výši 7.581.700,-bylo realizováno 9.294.522,-Kč. 

    Většina financí padla na povodně. Obec sice prvotní výdaje zvládla, ale s  rozpočtem to silně 

pohnulo. Následně jsme získávali zpět finanční prostředky formou úhrad státu, povodňovou 

sbírkou a charitou. Ještě jednou děkuji za obec a za občany postižené povodní všem, kteří nám 

pomohli. Podařilo se alespoň částečně uhradit poškozeným ztráty na majetku a uklidit obec po 

povodni. Zůstává ještě celá řada oprav do dalšího období, ovšem již bez finanční  účasti obce. 

 / majetek Povodí Vltavy/ 

    Začali jsme se změnou Územního plánu obce. Od výběrového řízení, přes projednání 

Návrhu, jsme schválili Zadání změny č. 2 Územního plánu obce. Skutečností je, že letošní 

povodeň opět tvrdě vymezila možnosti v části obce pod tratí ČD. 

     V současné době jsme absolvovali setkání seniorů s  dětmi ze školky, školy a 

zastupitelstvem. Akce měla velký úspěch, škoda jen menší účasti seniorů. Tady je prostor pro 

neformální pobesedování o našich radostech i starostech, tak  snad příště.  

Mikulášskou pro děti na sále U Nových dne 7 .12. hodnotíme velmi pozitivně. Děkuji všem, 

kteří pomohli a zejména vlastníkům pohostinství Turkestán U Nových, kteří dokázali  dětem 

vytvořit hezké prostředí, plný sál hovoří za vše.  

     Připravujeme rozpočet, který je třeba schválit do konce roku a od schválených finančních 

prostředků se bude odvíjet i následující rok 2014. Předpokládám, že do rozpočtu se vejdeme 

s opravou části vozovek, zejména přivaděč z  hlavní silnice k nové zástavbě Horka a ulice od 

Šimonů k Suchým, ale vše závisí od případné dotace, kterou zpracováváme a případnému 

výběrovému řízení, které by proběhlo rovněž v  následujícím roce.  

     Mimo kanalizace žádné větší investice neplánujeme. Do oprav chceme zařadit výměnu oken 

ve školce. Nyní pár řádků pro občany bydlící v zadní části obce v Koutě. 

Máme v plánu pokračovat na výstavbě kanalizace a tato stavba bude rozdělena na dvě části. 

První částí bude trasa od pana Stanislava Holečka podél hasičárny ke škole a na Lada. 

Předpokládáme, že bychom byli schopni tuto část uhradit z  vlastních prostředků. Máme  ovšem 

podanou žádost na tlakovou část kanalizace, což znamená trasu od Vratislava Tomse, podél 

bývalého nádraží k pohostinství Turkestán a celé zadní části obce, která musí být tlaková. 

Pokud získáme dotaci, budeme muset uvolnit z rozpočtu náklady na vlastní podíl financování a 

je otázkou jestli budeme mít dostatek finančních prostředků na obě tyto akce. Ve hře zůstávají 

tři finančně náročné akce a to oprava komunikací, budování gravi tačního kanalizačního řadu ke 

škole a tlaková kanalizace. Všechny tři akce patrně nebudeme schopni z  vlastních prostředků 

zafinancovat. Rovněž je otázkou, zda se podaří získat obě dotace, nebo jen jednu a nebo nic .  

 

Závěrem mi dovolte, abych Vám popřál hodně štěstí, zdraví a osobní spokojenosti v  příštím 

roce. Dejte zapomenout na všední starosti a užijte vesele závěr roku a nezapomínejte radovat se 

i z maličkostí. 

 

                                                                                                   Dobš Josef, starosta obce 
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Skřítkové a vánoční strom aneb krátké zamyšlení o vzniku nové tradice v Dolanech  

Z pohledu myslivcova je každého uříznutého stromu škoda. Ale jsou situace – prořezávka v lese, 

odstranění nemocného nebo překážejícího stromu, kdy se toto dá pochopit. Jednou z těchto situací je i 

tradice vánočního stromu. Ve svátečním čase na konci roku - v čase Vánoc - se v každé domácnosti 

rozsvěcí vánoční stromky pro dokreslení atmosféry a aby měl Ježíšek, kam přinést dárky.  

V naší vesnici se vždy zdobil smrk na zahradě Obecního úřadu a byl tak trochu odstrčen od návsi a od 

pohledu všech. S přičiněním náhody a píle skřítků Pivínka 

a Cíny byl v roce letošním v začátku adventu vztyčen a 

ozdoben 1. vánoční strom na dolanské návsi a o adventní 

neděli slavnostně rozsvícen.  

Dárcem stromu je pan Vladislav Čáslavský, z jehož 

zahrady pochází. Od nápadu k realizaci byl jen okamžik. 

Rychlost skřítků byla obdivuhodná a je dobré, že je v obci 

máme a můžeme jejich kouzel využít během celého roku.  

Na závěr jen připomenu větu skřítka Pivínka pronesenou 

ke skřítkovi Cínovi po dokončení tohoto díla: „Tak ti 

nevim. Buď dostanem prémie dvojitý anebo žádný.“  

Jak to bude s prémiemi, nebudu spekulovat. Každopádně 

si dolanští, hlavně děti, v neděli rozsvícení užili a do 

konce roku nám strom bude přinášet radost a umocňovat 

vánoční čas.  

Šťastné a veselé  

Ing. Vlasák Tomáš s přispěním dcery Terezy 
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Zprávy z MŠ Sluníčko Dolany 
 

Vánoce v mateřské škole 

Opět se k nám přiblížily Vánoce a závěr roku 2013. Děti  v naší mateřské škole mají mnoho radostné 

práce. Ustrojit vánoční stromeček, zpívat vánoční koledy, recitovat vánoční básně, nazdobit vánoční 

perníčky, napsat Ježíškovi a těšit se, co najdou pod stromečkem... 

Ještě přivítáme pana Mikuláše.....rozdáme si balíčky a už se těšíme na Vánoce. 

Společně s rodiči, babičkami i s dědečky si zazpíváme při vánoční besídce vánoční koledy a nadělíme 

všem hodným dětem dárky. 

V mateřské škole stále pokračuje oblíbená "Angličtina pro děti" a od února roku 2014 zahájíme 

plavecký výcvik v krytém bazénu v Kralupech n.Vlt. 

Děkujeme všem rodičům za vzájemnou spolupráci, za finanční příspěvky na vánoční besídku 

(p.Vaňkovi), dále za dobrou 

spolupráci zřizovateli - Obci 

Dolany. 

 

Na závěr roku zdravíme  i 

ostatní přátele naší mateřské 

školy, kteří nám pomáhají po 

celý rok - různými dary, 

hračkami, opravami a pod.  

 

Děkujeme! 

Těšíme se, že tato vzájemnost 

potrvá po celý příští rok 2014 

a do něj Vám všem přejeme 

zdraví, pohodu a rodinné 

štěstí! 

 

za kolektiv mateřské školy 

Alena Klimentová  

 

 

 

Zprávy ze  ZŠ - Vánoční škola 
 

 Blíží se Vánoce a i u nás ve škole je cítit to lehké napětí a těšení se na Ježíška. Pana Mikuláše a 

čerta máme za sebou ( ....čerta se nebojím, stejně to bude Tomáš Vlasák a má přijít v půl pátý ! Druhý 

den: Tak co Mikuláš?  Docela dobrý. Přijel asi autem. Táta mu dával rum a von řek´, že nemůže, že je 

pojízdnej...), zatímco Ježíšek nás teprve čeká: (  Seš trdlo, Ježíšek néni. Já viděl tátu, jak něco nosil pod 

stromek. - To neni pravda! My všicky chodíme po večeři ven, řikám všicky! A pak někdo zazvoní a 

jsou tam dárky. Tak kdo asi zvoní, kdo asi, když jsme všicky venku! Trdlo seš ty.) 

 Z těchto odposlechnutých a citovaných hovorů našich žáčků je vidět, že jsme škola vskutku 

demokratická a svobodomyslná. A když jsme se zase všichni udobřili, společně jsme proVás vymysleli 

básničky s obrázky. 

 Přejeme krásné vánoční svátky a hezký celý nový rok Vám všem. 

 

    Viktor Vondra,  ZŠ Dolany 
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Zimní radovánky 

 

Koukám z okna ven,  Boty jsme ztratili, 

sněží celý den.   když jsme prudce brzdili. 

Sáňky, boby popadnem, Řach !! 

hrneme se honem ven. Stejně jsme se srazili ! 

 

Sáňkujeme na kopci,  Nikomu to nevadí, 

jezdíme jak formule,  mamka nám to pohladí. 

zastavíme na konci,  Sáňkujeme dál, 

máme zmrzlé bambule. kdopak by se sněhu bál. 

 

Umrznou i nosy, 

chechtaj se nám kosi, 

že jsme všichni bosí. 

 

Dědeček a stromeček 

 

Zas nám hoří stromeček ! Hoří taky záclony, 

Zapálil ho dědeček.  dárečky a stoleček, 

Hasí, hasí, hasí...,  co to zase natropil 

Už mu hoří vlasy.  ten náš milej dědeček ! 

 

Vánoční nehoda 

S. Momutová a V. Gandel 

 

Vánoce jsou každý rok, to víme, 

o Vánocích kapra sníme. 

mně chutnaj ryby sladkovodní, 

zvlášť makrela, 

ta i  krásně voní. 

 

Nic se nám nestalo, 

všechno dobře dopadlo. 

Koledy zpíváme,  

na zimu nedbáme. 

 

Pod stromečkem dárky leží 

a venku hezky sněží. 

Dědeček tam s námi je, 

všechno pádly rozbije. 

 

Podpálí stromeček, 

shoří celý domeček. 

Zbyla jen popelavá hromádka, 

a tak končí naše pohádka. 
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Narozeniny oslavili nebo oslaví: 

 

Lukášová Zdeňka 88 let    Vaněk Josef  70 let 

Vospálková Ilona 70 let    Kaňková Marie 86 let 

Kaluš Josef  80 let    Nová Ludvika  88 let 

Laňová Marie  91 let    Maťhová Anna 80 let 

Vondrová Anna 83 let    Míková Květa  82 let 

  

Narození občánci : 

 

Bujňáková Sára 

 

Navždy nás opustili:  

 

Framberk Miloslav 

 

Diamantová svatba  - 60 let         Zlatá svatba - 50 let 

  

     Vlasák Jaroslav a Vlasáková Ludmila      Holeček Stanislav a Holečková Hana 

 

 

Věra Pokorná 

 

Ohlédnutí za setkáním seniorů v Dolanech 
 

Ohlédnutí za setkáním seniorů, které se konalo 23.11.2013 u Macharů. 

Děkujeme manželům Macharovým za vzornou obsluhu. Sešlo se nás zase malinko, ale za to to bylo 

hezké a milé. Děkujeme žákům místní školy a školky, kteří tradičně svým pásmem obohatili toto 

setkání. Vystoupení měli moc pěkné, byli potleskem oceněni, až u některé babičky a dědečka byla slza 

v oku. Při hudbě pana Kozelky a pana Jílka, jsme si zazpívali a zatančili kolové a moderní tanečky. 

Taky děkujeme obecnímu zastupitelstvu za zajištění dobrého občerstvení. Věřím, že se seniorům na 

setkání líbilo. Tohoto setkání se zúčastnil i náš pan starosta, který s námi poseděl až do konce. Těšíme 

se na příští posezení ve větším počtu.  

Blahopřání: 28. ledna 2014 se dožívá krásného životního jubilea 92 let paní Anička Vlasáková.  

“Aničko všechny členky našeho babince Ti ze srdce přejeme štěstí a zdraví do dalších let mezi námi.” 

 

Na naše pravidelné posezení na OÚ nás přišel dne 5.12. 2013 navštívit i Mikuláš, čert a anděl, který 

přinesl dárečky. Bylo to moc pěkné. Za vše děkují členky babince.  

 

Přeji všem debrňákům a dolaňákům šťastné a veselé svátky vánoční, hodně štěstí, zdraví a životní 

pohody v roce 2014.  

Marie Kozelková zastupitelka  

~ Společenská kronika ~
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Rybářský koutek 
 

Všechny rybáře a přátele vody zveme na tradiční „Zamykání Vltavy“, které se uskuteční dne 

28.12.2013 od 13.00 hodin na obvyklém místě, na hlavě pod cvičákem. Občerstvení zajištěno, dobrou 

náladu s sebou, nebo si ji pořídíte na místě. Od 16.30 hodin v restauraci Na hřišti hraje k tanci nebo 

poslechu, podle hladinky dobré nálady, populární hudební uskupení Blažek. 

 

Všichni jsou srdečně zváni.         Vaši rybáři 
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TJ Sokol Dolany 
 

Rádi bychom se s vámi podělili o poděkování TJ Prusinovice, za naše poděkování za jejich 

popovodňové poskytnutí pomoci/daru. Je to hřející na duši v tento předvánoční čas… 
 

 Dobrý den pane Zenkovič,  

chtěl bych Vám jménem TJ Prusinovice poděkovat za poděkování, které jste zaslali našemu oddílu a 

které vystavíme na čestném místě v kabinách našeho fotbalového oddílu. Velmi nás potěšil již dopis, 

který jste zaslali našemu oddílu a z další kladnou odezvou z Vaší strany jsme již nepočítali.  

Vámi zaslané poděkování vystavíme v našich kabinách jako malou inspiraci pro všechny naše soupeře, 

kteří se sjíždějí k nám na fotbalové hřiště, abychom se všichni zamysleli jestli nemůžem poskytnout 

nějakou pomoc v této pro všechny nelehké době v případě živelní katastrofy, jaká poskytla v tomto roce 

Vás oddíl.  

Přejeme Vám mnoho sportovních úspěchů v budoucích letech a přejeme Vám, aby se Vám velká voda v 

budoucích letech již obloukem vyhýbala.  

S přátelským pozdravem  

 

                                                                                                                    Aleš Pumprla, účetní  

                                                                                                    předseda TJ Prusinovice a STK OFS Km 

 

 

Tělovýchovná jednota SOKOL DOLANY velmi děkuje níže uvedeným dárcům za poskytnuté finanční 

dary. Finance se plně využijí na obnovu celého sportovního areálu. 

 

Dětský den Dolany 2013 

Dolany u Jaroměře 

TJ Prusinovice 

Český olympijský výbor 

Pumprla Aleš 

Smetana Lukáš 

Dohnal Petr 

Šíma Michal 

Svojsík Josef 

Březovský Lumír 

Vilím Tomáš 

TESKAHOR s.r.o. 

OÚ Dolany 

Vlasák Tomáš 

Červený kříž / OÚ Dolany 

MAFIPO s.r.o. 

 

 

Martina Maříková 

ekonom TJ Sokol Dolany 

 

 
 

 



OBECNÍ Zpravodaj Dolany – Debrno                                                                         www.dolany.cz 
..................................................................................................................................................................................... 

Prosinec 2013                            9 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fotografie z vítání občánků 7.12.2013 
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Na skládkách končí 60 procent úsporných žárovek, 

zamořují tak zbytečně okolí 

 
Nerecyklované úsporné zářivky představují ekologickou zátěž vice 

než tisíce tun směsi skla, plastů, kovů a hlavně zhruba 75 kilogramů 

toxické rtuti ročně. Pokud by se toto množství dostalo do přírody, 

mohlo by znečistit vodu v objemu až pěti vodních nádrží Lipno či 

téměř 238 Máchových jezer. 

Podle analýzy společnosti EKOLAMP úsporné světelné zdroje 

recykluje téměř 90 procent firem, ale jenom 40 procent domácností. 

Na skládkách tak ročně končí až 60 procent doma použitých a 

vyřazených úsporných světelných zdrojů.  

Zátěž pro životní prostředí představuje rtuť jen při neodborné 

likvidaci. Při náhodném rozbití zářivky je třeba místnost vyvětrat, 

střepy zamést a odvézt do sběrného dvora.  

Zpětný odběr vysloužilých světelných zdrojů poskytuje 

EKOLAMP pro občany i firmy zdarma 

„Řada domácností stále vyhazuje zářivky do směsného odpadu. 

V některých krajích tak na skládkách končí většina nefunkčních 

světelných zdrojů z domácností i místních firem. EKOLAMP 

přitom poskytuje své služby sběru a recyklace úsporných žárovek 

domácnostem i firmám zcela ZDARMA Bezplatný je i zpětný 

odběr průmyslových svítidel, které zbytečně rezaví v opuštěných 

areálech místních firem a domácností.“ vysvětluje Radoslav 

Chmela, zástupce společnosti EKOLAMP. 
 
Počet sběrných míst roste: nyní jich je bezmála 4 000.  

V Česku lze vyřazené úsporné zdroje vrátit v jakémkoli obchodě s 

elektronikou, ve sběrných dvorech obcí či do malých sběrných 

nádob, které se nacházejí v obchodních centrech, úřadech nebo v 

řadě firem: Více informací o místě zpětného odběru a správné 

likvidaci osvětlovacích zařízení je k dispozici na www.ekolamp.cz. 

 

 NAŠE OBEC má malou sběrnou nádobu umístněnou v budově 

OBECNÍHO ÚŘADU. 

 

Sběrné místo pro občany Debrna a Dolan v č.p.4  je otevřeno ve STŘEDU 

14.00-18.00 a v SOBOTU 09.00-11.00. Sběrné místo je dostupné jak 

občanům, tak živnostníkům podnikajícím v katastru obce.  

 

JESTLIŽE SI NEVÍTE RADY pan MIROSLAV MÁRA VÁM JE 

K DISPOZICI !!!  

 

 

 

 

http://www.ekolamp.cz/
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Cvičení pro rodiče s dětmi cca od 1 roku do 3 let  

Cvičení pro rodiče s dětmi pokračuje! Navazujeme na úspěšné vedení Lenkou Vysokou. Dovolte mi, 

abych jménem všech, kteří její hodiny navštěvovali, jí poděkovala za práci, kterou výborně odvedla a 

za čas, který tomu věnovala. Děkujeme.  

A teď, abych představila, co na cvičení děláme. V každé lekci připravujeme pestrou překážkovou 

dráhu, kterou s nadšením děti zdolávají a rozvíjí své fyzické dovednosti. Máme zde tunel na prolézání, 

žíněnky, nášlapnou balanční dráhu, skluzavku vytvořenou z lavice, žebřiny atd.  

Jedna z nejoblíbenějších aktivit je sběr kuželek, kde závodí, kdo jich více mamince či babičce donese. 

Projevuje se u nich zdravá soutěživost, radost ze hry a je velmi pěkné pozorovat, jak si mnohdy 

navzájem pomáhají. Jako další pohyb máme práci s overbaly, děti si zde rozvíjí hrubou motoriku, 

stejně jako při sbírání míčků, které pak házejí do určených míst. Při hraní používáme i další pomůcky 

jako obruče, pěnové puzzle, padák a jiné.  

Mnoho činností doprovází říkanky a písničky, které každou hodinu opakujeme, aby si je děti osvojily, 

ale zároveň jednou za čas je měníme, aby se učily novým. Celé cvičení podporuje jejich začlenění se do 

kolektivu, učení se spolupráce a hlavně tento čas tráví radostně se svými nejbližšími a navazují nová 

přátelství. Na závěr chci poděkovat za občasné zastoupení Katce Soukupové a všem maminkám a jedné 

babičce za pomoc při našich hodinách.  

Krásné a pohodové Vánoce a budeme se těšit, že v novém roce přivítáme nové kamarády. 

          Nika Otiepková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fotografie z mikulášské nadílky 7.12.2013. 
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Informace ke stočnému 
 

Vážení občané, 

jako provozovatel kanalizace  a ČOV pro veřejnou potřebu si Vás dovolujeme oslovit prostřednictvím 

Vašeho zpravodaje. 

Především bychom Vám chtěli popřát příjemné prožití vánočních svátků a mnoho úspěchů 

v následujícím roce 2014. Také bychom Vás rádi informovali o chystané změně pro příští rok. 

Od roku 2014 dojde ke změně fakturačního systému. Dosud fakturace u většiny odběratelů probíhala 

jednou za rok dle skutečného stavu vodoměru. Vzhledem ke zvyšujícím se požadavkům na častější 

fakturaci bude od nového roku fakturace probíhat 4x ročně, tedy čtvrtletně s jednoročním vyúčtováním 

dle skutečného stavu vodoměru. Bližší informace Vám budou poskytnuty přílohou k první faktuře 

v roce 2014. 

V případě jakýchkoliv dotazů nás můžete kontaktovat telefonicky na čísle 220911739 či 220910331, 

elektronicky na e-mail - info@1vodohospodarska.cz či osobně na naší provozovně ve Velkých 

Přílepech, Kladenská 132. Více informací a aktualit se můžete dozvědět z našich webových stránek – 

www.1vodohospodarska.cz. 

S přáním všeho dobrého, 

Ing. Martin Aleš, jednatel společnosti. 

Vánoce se blíží, lidé si většinou něco přejí a také mám dvě malá přání.  

Co kdyby v tom příštím roce 2014, k sobě byli lidé v Dolanech ohleduplnější:  

1. Majitelé psů budou ohleduplní ke svému okolí a budou si uklízet nepořádek (exkrementy) po svých 

miláčcích. Tuhle mi jedna, na pohled milá paní, která byla na procházce s pejskem normálně 

vynadala,když jsem ji požádal jestli by to mohla po něm uklidit. Její pejsek totiž udělal potřebu ona 

trpělivě čekala a když skončil, tak se jala pokračovat v procházce jako by bylo vše v pořádku. 

Nepovažuji takové chování za normální. Za normální považuji, když to každý po svém pejskovi uklidí. 

Zvláštní kapitolu tvoří volně pobíhající psi, po kterých neuklidí už vůbec nikdo. Máme smůlu, že v 

našem nejbližším okolí jich několik je. Smůlu máme nejen my ale hlavně děti, které při cestě do školy 

nebo na oběd do školky je roznesou na botách po celé trase. Obecní úřad udělal bohulibý pokus s 

nákupem a rozmístěním mikrotenových sáčků na psí exkrementy po vsi , sáčky se ve velkém měřítku 

ztrácejí a psích exkrementů neubývá. Jestli do toho někdo balí dětem svačiny či kam zmizely je mi 

záhadou.  

2. Spoluobčané, kteří pálí v kotlích či kamnech vše co jim připadá, že by mohlo shořet a pálí (zejména 

dřevotřísky, plasty a různé jiné dobroty) . Budou ohleduplnější ke svému okolí. Tyto věci odnesou do 

sběrného dvora a budou pálit jen to co do kamen patří. Je to někdy skutečně síla co je tady někdy cítit. 

Když takoví lidé začnou topit a že otravují své okolí jim vůbec nevadí a zatím spoléhají na svojí 

anonymitu.  

Doufám a věřím, že od svého bezohledného chování upustí. Snad taková malá přání nejsou nesplnitelná 

a určitě by jejich splnění udělalo radost nejen mně. Jsou to drobnosti ale potěší. Co říkáte? 

Pavel Kužvard  

Krásné prožití vánočních svátků a šťastný nový rok 2014 přeje 

zastupitelstvo obce Dolany. 
 

mailto:info@1vodohospodarska.cz
http://www.1vodohospodarska.cz/

